
  

 

 

Ishøj Skole   Den 1.11.2022 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde lørdag 5.11.2022 kl. 9-11 på skolebestyrelsesse-

minaret. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Ole Wedel-Brandt, Rasmus 

Lindgren & Amalie Pedersen  

 

 

Dagsorden: 

 

 

 

1132 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

11/10-2022 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1133 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Susanne Poulsen fra-

træder sin stilling som 

centerchef ved udgan-

gen af november 2024. 

• Jacobina Lorenz er an-

sat som ny lærer pr. 

1/1-23, og hun skal 

primært være i 8.a. 

• Motionsdagen gik 

godt. 

• Vi har to praktikanter, 

der er i 5.a, 6.a & 7.a. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1134 

Administrative ændring i skolebestyrelsens principper 

(drøftelse og beslutning) 10 min. 

a. Camilla vil gerne stå for administrative ændringer i vo-

res nuværende principper. Det omhandler f.eks. ud-

skrivning af aftenklub der jo fra den 1/1-23 nedlægges 

som vi kender den og tilsynstidspunkter 

 

 

 

1135 

Status på ”tilsyn med princip for samvær og hensyn” (ori-

entering og drøftelse) 15 min. 

a. Hvad er historikken som går tilbage til foråret 2022 

b. Nuværende princip er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

• Vi har haft besøg af et 

hold tyrkiske lærere 

fra Istanbul. 

• Skoleledelsen har del-

taget i årsmøde. 

• Vi har ingen anmærk-

ninger fået i forbin-

delse med et control-

lingbesøg. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om følgende: 

• Der har været afholdt 

Halloween. 

• Der har været et meget 

lavt elevtal i SFOen i 

efterårsferien. Der var 

egentlig tilmeldt flere 

børn. 

• Processen er i gang 

omkring aprilbørnene. 

• Der har været to prak-

tikanter. 

• Der kommer en pæda-

gogstuderende. 

 

 

Camilla Ankerkilde fik til-

slutning til, at hun tilretter 

principperne, så de er i over-

ensstemmelse med virke-

ligheden, f.eks. fjerner hun 

aftenklubben, der opstår i en 

anden form end hidtil og til-

synstidspunkterne. 

 

 

Lars Halmø redegjorde for, 

at man stadig arbejder med 

sproget, som er blevet bedre i 

SFOen. Der kommer en en-

delig tilbagemelding på prin-

cippet i januar, da det drøftes 

på personalemødet d. 6/12-

22. 

 

 



  

 

1136 

Tilsyn med ”princip for skole/hjemsamarbejdet” (drøf-

telse og beslutning) 15 min. 

a. Er der noget bestemt skolebestyrelsen ønsker tilbage-

melding på 

b. Princippet tages op på personalemøde den 6/12-22. 

Herunder vil der også blive drøftet personalets holdning 

til retningslinjer/principper for aflevering/afhentning af 

børn i skole/sfo 

c. Nuværende princip for skole/hjemsamarbejdet er ved-

lagt 

 

 

 

 

 

 

1137 

Ishøj Skoleforum (drøftelse og beslutning) 15 min.  

a. Ishøj kommune ønsker at danne ”Ishøj Skoleforum”. 

Hvad er bevæggrundene for dette? 

b. I Skoleforum skal bl.a. sidde skolebestyrelsesformand 

plus én forældrerepræsentant fra skolebestyrelsen 

i. Valg af forældrerepræsentant fra skolebestyrel-

sen 

c. Bilag vedr. Ishøj Skoleforum samt kommissorium er 

vedlagt 
 

 

1138 

Økonomi – regnskab 2022 (orientering) 15 min.  

a. Mundtlig orientering fra ledelsen 

i. Hvad er status 

ii. ”Større” investeringer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsen ønsker til-

bagemelding på: 

• Bliver aula brugt til 

god kommunikation? 

• Bruges aula til dialog? 

• Passer princippet til 

virkeligheden? 

• Fungerer tidsfristerne i 

forhold til hverdagen? 

• Ordet empatisk erstat-

tes med professionelt. 

Desuden tages aflevering- og 

afhentningssituationen op på 

personalemødet d. 6/12-22. 

 

 

Der var en drøftelse af dette 

nye forum. 

Jonas Kjeldgaard blev valgt 

som skolebestyrelsesrepræ-

sentant. 

Maria Schou blev valgt som 

skolebestyrelsessuppleant. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø gennemgik øko-

nomien og fortalte om de 

større investeringer som bl.a. 

er:  

• Ny indretning af  

AULA-rummet/gang-

arealerne i indsko-

lingshus. Med til at af-

hjælpe støjniveau samt 

gøre rummet mere 

brugbart i skole og sfo.  

• Nyt sæt klassemøbler. 

• Skærme til to fagloka-

ler 

• Overtidsbetaling 

• Taske - og engangsbø-

ger. 



  

 

 

 

 

1139 

Cromebooksagen (orientering) 10 min. 

a. Mundtlig orientering fra ledelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1140 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Skolebestyrelsen 

b. Medarbejderne 

 

 

 

 

 

1141 

a. Eventuelt 5 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1142 

a. Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

 

 

 

• Diverse personaleøn-

sker. 

 

 

 

Lars Halmø fortalte, at KL 

har forhandlet med Google, 

og denne forhandlingsaftale 

er afleveret til datatilsynet.  

Herefter læste Lars Halmø 

den skrivelse op, der er ud-

sendt til alle skole i Ishøj fra 

den kommunale IT-konsulent 

Mads Larsen, der er IT-an-

svarlig på området. 

Det forventes, at vi kan fort-

sætte, dog med skærpet 

ramme. 

 

 

a. 

Intet 

 

b. 

Intet 

 

 

 

 

Der blev spurgt ind til, hvad 

vi gør, for at lære eleverne at 

færdes hensigtsmæssigt på 

nettet.  

Lars Halmø fortalte, at vi i 

2., 4., 6., og 8. klasse har en 

indsats der hedder ”Mit liv 

på nettet”. Endvidere tales 

der løbende med eleverne in-

denfor de enkelte fag f.eks. 

om at være kildekritisk. 

 

 

Fint styret møde 

 

 

 

 

 



  

1143 

Lukket møde 

a. Der er på nuværende tidspunkt ikke en særskilt dagsor-

den til lukket møde 

 

 

 

Referat fra lukket møde kan 

læses ved henvendelse på 

kontoret. 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 22/23 

10/1 – 14/2 – 14/3 – 11/4 – 9/5 – 13/6 
 


